



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會  
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong  
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 哩半  
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk  
www.hhyc.org.hk

7 October 2024

Dear Members

### Join us for the 24 Hour Charity Dinghy Race 2024

Our 24 Hour Charity Dinghy Race is almost here ... come and join the fun on 19 - 20 October 2024.

While we get everything ready, please note the special arrangements below:

#### Car parking

- 14 – 16 October 2024 (Monday – Wednesday) Car parking space will be limited, while we move boats out of boatyard.
- 17 – 22 October 2024 (Thursday – Tuesday) Car parking facilities will be temporarily suspended, please use metered spaces outside or public transportation to access the Club during these dates.
- 19 – 20 October 2024 (Saturday – Sunday) Motorcycle parking be temporarily suspended, please use metered spaces outside or public transportation to access the Club during these dates.

#### Berthing & Boats

- 11 – 23 October 2024 (Friday – Wednesday) Boatyard and crane facilities will be temporarily suspended with normal services resuming on Thursday 24 October 2024.
- 13 – 21 October 2024 (Sunday – Monday) If you'd like to lift your boat on/off the hardstand / boat racks during this period, please notify the Marine Office on or before 5.30pm on Sunday 13 October. The lift & launch service will resume at 9.00 am on Tuesday 22 October.
- 16 – 20 October 2024 (Wednesday – Sunday) As we need to move boats off the course and into temporary berths, casual berthing of any vessel alongside the South Pontoon, Blue Sector, Green Sector or guest berths will be temporarily suspended.
- 19 – 20 October 2024 (Saturday – Sunday) Throughout the Event our sampan pick up and drop off point will be relocated to the end of the North Pontoon.
- To accommodate the charity race, a few members' boats will need to be relocated to either empty HHYC moorings or RHKYC moorings. Members affected will be notified in advance and their boats will be returned to their original moorings shortly after the event.

Thank you for your understanding and we look forward to seeing you, your family and friends at the event.

- You can make a donation [here](#).
- You can sign up as a volunteer [here](#).

Marine Office  
Hebe Haven Yacht Club



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會  
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong  
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 哩半  
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk  
www.hhyc.org.hk

親愛的會員：

## 24 小時慈善小艇賽

24 小時慈善小艇賽將於 2024 年 10 月 19 及 20 日舉行。為確保賽事得以順利進行，本會將作出以下特別安排：

### 停車場

- 本會將於 2024 年 10 月 14 - 16 日（星期一至星期三）提供有限度泊車服務，以便把船隻從船廠搬出停車場。
- 本會將於 2024 年 10 月 17 - 22 日（星期四至星期二）暫停提供泊車服務，請會員使用公共停車場咪錶位，或使用公共交通前往會所。
- 電單車泊位服務將於 2024 年 10 月 19 - 20 日（星期六及星期日）暫停。請會員使用公共停車場咪錶位，或使用公共交通前往會所。

### 船泊和船隻

- 本會將於 2024 年 10 月 11 - 23 日（星期五至星期三）暫停所有船廠設施及服務。船廠設施將於 2024 年 10 月 24 日（星期四）恢復正常運作。
- 船隻如需於 2024 年 10 月 13 - 21 日（星期日至星期一）上落水，請於 2024 年 10 月 13 日（星期日）下午 5 時 30 分前通知海事部。本會將於 2024 年 10 月 22 日（星期二）恢復上落船隻服務。
- 2024 年 10 月 16 - 20 日（星期三至星期日）期間，由於我們需要將船隻搬至臨時橋位，因此任何船隻不准停泊在南橋（藍色及綠色地段以及客位之浮橋）。
- 於 2024 年 10 月 19 - 20 日（星期六至星期日）期間，舢舨的接送點將移至北橋末端。
- 部分停泊於本會浮泡的船隻將會移至本會空置浮泡或香港遊艇會之浮泡。這些船隻將於賽事完結後搬回原位。所有受影響船隻之會員將會收到本會的個別預先通知。

本會感謝大家的體諒，同時期待在是次活動中見到您和您的家人和朋友。

- 慈善捐款，請點擊[此處](#)
- 報名成為義工，請點擊[此處](#)。

白沙灣遊艇會海事部  
2024 年 10 月 7 日